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HATİCE AKKILIÇ
Yazısı 4.sayfada

BİR FİKRİM VAR

MURAT YILDIRIM 
Yazısı 5.sayfada

ÇEVRE 

ALİ YILMAZ 
Yazısı 6.sayfada

Antalya Emniyet Müdürüyken Budapeşte'ye 
Türkiye Cumhuriyeti İçişleri Bakanlığı Müşaviri 
olarak atanan Orhan Çevik Antalya’ya veda 
etti. Çevik Müdür Antalya’dan gözyaşlarıyla 
uğurlandı. Dilan ANDIÇ 8’de

Güle Güle Babacan MüdürGüle Güle Babacan Müdür

Türkiye’nin en büyük taraftar 
gruplarından olan 07 Gençlik 
Antalyaspor Taraftarlar Derneği’ne 
gece yarısı yapılan silahlı saldırıyı 
alçakça olarak değerlendiren dernek 
yöneticiler, ¨Bu olayın hesabını 
soracağız¨ dedi.
Tuğçe ÇAM 7’de

“BUNUN “BUNUN 
HESABINI HESABINI 

SORACAĞIZ”SORACAĞIZ”

Akdeniz Üniversitesi Hastanesi’nde 832 
üyesi olan DİSK- Dev Sağlık-İş çoğunluğu 
sağlamasına ve yetki başvurusu yapma-
sına rağmen sözleşme yetkisi 704 üyesi 
bulunan Öz Sağlık-İş’e verildi. Kasti olarak 
baraj altı gösterilerek sözleşme yetkisinin 
ellerinden alındığını belirten DİSK Dev 
Sağlık İş Akdeniz Şube Başkanı Erol Şa-
hin, “Mahkeme, bakanlıktan gerçek verileri 
istedi ama bakanlık verileri göndermiyor. 
Hakkımızı alana kadar Ankara’da bakanlık 
önünde oturma eylemini sürdüreceğiz” 
dedi.Arda KIR 5’te

EMEK DiSK’iN 
YETKi HAK-iŞ’iN

Başkan Atmaca, “Ulaşım Master Planı çerçevesinde henüz 
yatırım planına girmeyen güzergahlar için kısa vadede hızlı 
çözüm sağlayacak nitelikte metrobüs ya da troleybüs gibi 
özel otobüs hatları mutlaka değerlendirilmelidir. Özellikle 
raylı sistem taşımacılığına yapılan yatırımlar süreçte önem arz 
etmektedir. Toplu taşıma sistematiğinin nasıl işletildiği ya da 
nasıl kullanılması gerektiği de ayrı bir öneme sahiptir. Çözüm 
için yapılacak yatırımlarda karar alıcılara önemli görevler 
düşerken, halkımız da toplu ulaşım kullanımı hakkında daha 
bilinçli olmalıdır” dedi.
Arda KIR 6’da

 “ANTALYA AKTARMALI ULAŞIMA ALIŞMALI”

HIZLI HIZLI 
ÇÖZÜMLER ÇÖZÜMLER 
VAR! VAR! 

Henüz yatırım planına girmeyen güzergahlarda trafiği rahatlatacak 
hızlı ve kısmen düşük maliyetli metrobüs ya da troleybüs gibi özel 
otobüs hatlarının değerlendirmesini öneren Makine Mühendisleri 
Odası (MMO) Antalya Şube Başkanı Prof. Dr. İbrahim Atmaca, 
ulaşımı rahatlatacak çözüm önerilerini Akdeniz Gerçek’e sıraladı

“EN ETKİN YÖNTEM YATIRIMDIR”
Antalya’da nüfusun hızlı artmasıyla yaşa-
nan ulaşım sorunları her geçen gün artar-
ken, yapılan ulaşım yatırımları ile sorunun 
seviyesi azaltılmaya çalışılıyor. Ulaşım 
konusundaki çözüm önerilerini Akdeniz 
Gerçek’e sıralayan MMO Antalya Şube 
Başkanı Prof. Dr. İbrahim Atmaca, “Hızlı 
büyüyen şehirlerde ulaşım probleminin çö-
zümünde en etkin yöntemin toplu taşımaya 
yapılan yatırımlar olduğu bilinmektedir” 
dedi.

“HALK BİLİNÇLENDİRİLMELİ”

Antalya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Muhittin Böcek, Mos-
kova'da 140'tan fazla ülke tem-
silcisinin katılımıyla düzenlenen 
Uluslararası Ulaşım Zirvesi'nde 
Antalya'yı anlattı. Moskova 
Hükümeti ile ulaşım, turizm ve 

dijitalleşme alanlarını içeren iş 
birliği protokolünün de imzalan-
dığı zirvede konuşan Başkan 
Muhittin Böcek, “Her alanda 
gelişen ve büyüyen bir Antalya 
için azimle, gururla çalışmaya 
devam ediyoruz” dedi. 6’da

MOSKOVA’DA 
ANTALYA KONUŞULDU

Antalya Ticaret ve Sanayi Odası (ATSO) Başkanı Yusuf 
Hacısüleyman Ticaret Bakanı Ömer Bolat’ı ziyaret etti. Baş-
kan Hacısüleyman 49 meslek komitesinin taleplerini Bakan 
Bolat’a iletti.5’te

ATSO’DAN ANKARA ATSO’DAN ANKARA 
ÇIKARMASIÇIKARMASI

Antalya'da halk otobüsü şoförünün içinde para dolu 
cüzdanları bulup sahiplerine teslim etmesinin ardından 
sosyal medyada yapılan ‘Salak mısın' yorumuna haber-
ler yoluyla tepki göstermesi adeta hayatını kararttı.2’de                                         

Google mağduru Google mağduru 
şoförden büyük tepkişoförden büyük tepki

Muratpaşa’da bir temizlik personelinin köpeğe yönelik 
şiddet uygulaması, sosyal medyada büyük tepki topladı. 
Muratpaşa Belediyesi, olayın ardından personeli açığa 
aldı ve soruşturma başlattı.Nizamettin ÖZMEN 4’te

Köpeğe şiddete soruşturma Köpeğe şiddete soruşturma 

Kepez Belediyesi, 
yangın riskine 
karşı ilçedeki 
ormanlık alanlarda 
temizlik çalışma-
sı yaptı. Yangın 
emniyet yollarını 
iyileştirdi.2'de 

Kepez teyakkuzda 

Stratejik plan hazırlığı çerçevesinde Meslek Odaları ile 
bir araya gelen Konyaaltı Belediye Başkanı Cem Kotan, 
“Görüşlerinizi bizler için çok değerli” dedi.  4’te

UZMAN GÖRÜŞLERİ UZMAN GÖRÜŞLERİ 
KONYAALTI’NI DEĞİŞTİRECEKKONYAALTI’NI DEĞİŞTİRECEK

Antalya’da gece saatlerinde alkol ve uyuşturucu madde 
etkisi altında olduğu düşünülen sürücü, park halindeki 4 
araca çarptıktan sonra aracını da bırakarak olay yerinden 
kaçtı.3’te

Bağımlı sürücü 4 aracı biçti
YANGINYANGIN
 BİLİNCİ   BİLİNCİ  

YAYGINLAŞTIRILMALIYAYGINLAŞTIRILMALI

ENDİŞELİ 
YILLAR

Çevik Müdür de 
gitti!


